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Ekonomi Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ümit özlale. 
Yeni Ekonomi Programındasorunlann nasıl 
çözüleceğinin net olmadığını belirterek, ciddi 
bir eylem planının uygulamaya konulması ve 
somut adımların atılması gerektiğini söyledi.

Prof, özlale, ‘ Programın bazı soru işaret
leriyle karşılanmasının bir sebebi de zaten bu.

Banka bitançolanndaki tahribatn nasıl gideri
leceği, özel sektörün döviz borcu sorununun 
nasıl çözüleceği ve kredi akışının yeniden na- 
si sağlanacağı ile ilgili daha detaylı bir plan 
bekleniyordu. Ya da daha doğrusu bu tür bir 
beklenti oluşturulmuştu. Bu konulara bekle
nen detayda bir cevap verilmeyip çalışmalann 
sürdüğü belirtildi" açıklamasında bulundu.

Ankara Sanayi Odası Başkanı Nurettin Ozde- 
bir d e , kur. faiz ve enflasyon sarmalının, ülke 
ekonomisine getirdiği maliyetin, bu programla 
aşılacağını düşündüğünü belirterek, özellikle 
kamu harcamaiannda kısıtlamaya gidileceği 
ve yüksek maliyetli projelere başlanmayaca
ğına yönelik açıklamalann piyasayı rahatlata
cağının altını çizdi.


